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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde mandag den 24.august 2020 kl. 17.00-20.00 på Kildevældsskolen 

Der er sandwich og vand, kaffe undervejs i mødet. 

Vejl. tid Emne Ansvar-
lig  

Baggrund/ 
forudsætninger/forbe
redelse/ bilag 

Ønsket 
resultat 
(Orientering? 
Information? 
Godkendelse? 
Drøftelse?) 

Referat/beslutninger taget 

 
17.00 

Velkommen til nye 
bestyrelsesmedlemmer 
 

1. Formalia.  
Processtyrer: Trine 
Ordstyrer: Per 
Godkendelse af seneste 
referat. 
Godkendelse af dagsordenen 
 
 

    
Trine bød velkommen til første 
skolebestyrelsesmøde. 
Der var en præsentationsrunde af bestyrelsen og 
velkommen til nye medlemmer 
 
Referat og dagsorden blev godkendt 

 
17.10-
17.25 
 
 

 
2. Konstituering af formand og 

næstformand. 
3. Kommentarer eller 

ændringsforslag til 
forretningsorden (bilag 
vedlagt og forventes læst)  

   Trine er formand for skolebestyrelsen 
Lea er valgt som næstformand 
 
Ad 3 
Anne påpegede at der iflg forretningsordenen står 
at der er 8 medlemmer, men styrelsesvedtægten 
foreskriver 7 medlemmer. 
Anne spørger tilbage i området om vi kan få lov at 
være 8 repræsentanter særligt også ift. at vi er delt 
på to matrikler. Anne vender tilbage 
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Elevrådsformanden spørger i udskolingselevrådet 
om der vil være en der vil deltage i SB møder 
sammen med hende. Hun vender tilbage. 
 
 

17.20-
17.30 

  
4. Valg af 

bestyrelsesmedlemmer i 
KKFO’en  

   Anne orienterede om de nye regler som foreskriver 
at ved SB valg skal der samtidig vælges til KKFO. Da 
vi har haft valg foreslog Anne at en fra den valgte 
bestyrelse kunne være repræsentanter for 
KKFO’er. 
Stine og Lea er valgt til respræsentanter for 
specialafdelingen. 
Der er repræsentanter i SB for almen KKFO’en 
Der skal udarbejdes et princip for samarbejdet 
mellem forældreråd og Skolebestyrelsen. 
Forældrerådet inddrages. Anne og Michael laver et 
udkast til princippet. 
Trine og Anne lægger et møde hvor SB og de to 
KKFO’er mødes. Her drøftes bl.a. hvad der er 
nødvendig for et samarbejde.  
 

17.30-
17.40 
 
 

5. Elevrådet    Der har været valg til elevrådet. Formand og 
næstformand blev konstitueret. 

17.40-
18.00 

 

 
6. Forældremøder i september: Vi 

har besluttet at droppe 

fællesmøderne i afdelingerne i 

år. Men hvordan skal SB så 

præsentere sig i år i klasserne? 

Lærerne kan indsamle evt. 

konkrete spørgsmål eller ønsker 

om drøftelser til ledelsen, så vi 

   
 

 
Ad. 6 
Der var en drøftelse af fællesmødet. Der var 
enighed om i bestyrelsen, at fællesmødet er en god 
opstart. 
Fokus skal være på indholdet af denne del af 
mødet. I år er det bortfaldet. 
Det skal genindføres næste skoleår. 
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kan komme ud på møderne i 

klasserne. SB’s årsberetning skal 

sendes ud til forældrene, som 

har mulighed for at stille 

spørgsmål til SB til 

forældremøderne. En drøftelse 

af om vi fremover skal holde 

fællesmøderne inden 

klasseforældremøderne. 

 

Der var forslag til at lave video til at vise i klasserne 
med præsentation af fx bestyrelsen, ledelse og 
lærere.  
Det blev besluttet at forsøge at nå at lave en lille 
video. Anders er tovholder på dette. 
 
Der var en drøftelse af væsentligheden af at 
investere i fællesskabet og promovere 
principperne for undervisning. 
Der skal følges op ift. principper for undervisning. 
 
Formandens beretning:  
Per og Anders skriver beretningen med input fra 
Trine. Deadline er på mandag inden 
forældremøderne. 

  Sandwich 

18.10-
18.20 

7. Tilbagemelding på 
skolestart og håndtering af 
Covid-19 

   Det har været en god start for 0. klasserne i 
rammerne af Corona. 
Svært som forældre ikke at kunne deltage på 
samme måde som tidligere. 
 
Det kører i indskoling og mellemtrinnet. I dag er 
der sendt genopfriskning af reglerne ud til 
udskolingens lærere. 
 
Der har æret en oplevelse af ved opstart, at der 
ikke har været styr på rengøringen. Ledelsen har 
fulgt op. 
 

18.20-
18.35 

            8. Resultater af elevernes  
                Trivselsundersøgelse 
v/Helene 

   Helene orienterede om resultaterne af den 
nationale trivselsundersøgelse. 
Der er fortsat fokus på de igangsatte 
fokusområder. 
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Årgangene skal lave handleplan for deres egen 
årgang med fokus på trivsel. 
Elevrådet har fokus på trivsel og vi arbejder videre 
med Undervisningsmiljøvurderingens 
foksuområder. 
 

18.35-
18.45 

9. Hvilke tilsyn skal føres i år?    Følgende tilsyn laves i år: 
 
Tilsyn med lærernes trivsel 
Tilsyn med princip for undervisning. Ligger i 
årshjulet omkring janaur 
Tilsyn på mellemtrinsprojektet 
Tilsyn med Procedure og praksis for lærernes tilsyn 
i frikvarteret 
 
De tages drypvis op i løbet af skoleåret. Trine og 
Anna laver et forslag til på hvilke tidspunkter de 
forskellige tilsyn tages op.  Forud for dette laver 
bestyrelsen spørgsmål til tilsynene. 
 

18.45 -
19.45 

 
 
Årets indsatsområder og principper: 
 
Nedenstående er fra drøftelserne på 
sidste SB møde 3.6.2020 
 
Skolens organisering: 
Det bliver et fokusområde for næste 
år igen. Vi skal definere hvad vi vil 
med det.  
 
Lektier: 

   Prioriterede indsatsområder i år: 
Sættes løbende på dagsordenen i løbet af året 
 
Byggeprocessen:  
Forældrene ønsker at stille spørgsmål til processen 
til borgmesteren. 
Opfordring til at elevernes stemme tages med i et 
brev. 
Anne og Christian koordinerer indsats ift. at være 
på forkant med næste byggeproces. 
Ida laver et skriv fra bestyrelsen til Jesper 
Christensen. 
Pernille tager den videre til lærerne 
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Indsatsen er sat i gang, Vi skal 
genoptage processen og den skal 
lægges ud i afdelinger. 
Teamkoordinatorerne er tovholdere 
på denne opgave. Ledelsen sætter 
rammen for dette. 
 
Princip for undervisning: 
Det er vi blevet færdige med i år. Det 
er i gang med at leve. Der føres 
tilsyn på det i januar 
 
Rekruttering og fastholdelse 
Mellemtrinsprojekt/udskolingsproje
kt: 
Vi er fortsat i gang. Der mangler 
tilbagemelding til eleverne. 
Stærkt samarbejde 
Markedsdag 
Tour de børnehaven 
 
Byggeprocessen har været en 
udfordring 
Det sættes på som punkt på 1. 
bestyrelsesmøde. 
 
Kontaktforældre: 
Det er et fortsat indsatsområde og 
skal opprioriteres til næste år. 
 
Der har været ført tilsyn på vikar. 
Det sættes på dagordenen for 
førstkommende bestyrelsesmøde 
 

 
Princip for undervisning og den løbende 
implementering samt bestyrelsens rolle.  
 
 
Sproget på skolen 
 
Undervisning i digital dannelse. Kunne man lave 
forløb og undervis i det. 
Den tager Anne og Helene med. Forslag til at starte 
helt nede i indskolingen 
 
Mobilpolitik. 
Drøftes i SB og der nedsættes en ny arbejdsgruppe. 
 
Arbejdsgruppe for grøn skole -Anders 
 
Arbejdsgruppe for musik og kor- Ander og Per 
 
Rekruttering og fastholdelse. 
 
Skolens organisering og princip for lektier. 
 
Mellemtrinsprojekt: Anne og Per er tovholdere. 
 
 
Indsatsområderne sættes på næste SB møde også 
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Nye indsatsområder: 
Forslag til arbejdsgrupper 
Der var forslag til at musik skal være 
et fokus og være et af skolens 
hjørnesten. Noget vi slår os op på 
 
Grøn skole:  
Hvordan kan vi prioritere at være en 
grøn skole 
 
Mobiler: Det skal vi have fokus på. 
Mobilpolitiken kan være et 
udgangspunkt. 
 
Kildevæld på to matrikler.  
KKFO: overgangen til KKFO 
 
 
 

  
 

    

19.45-
19.55 

10. Fast punkt fremover: Hvilke 
udfordringer står skolen/ledelsen 
med pt. (der ikke er sagsbehandling) 
 
Ledelsesinformationer: 
Skolefonden er synlig på 
hjemmesiden, nye ansættelser, 
relationskompetence mm. 
 

   Status lige nu:  
Der mangler en leder i ledelsen 
Der er økonomopfølgning med deltagelse af Anne 
og Helene på onsdag 
Ansættelserne er gået igennem 
Vi mangler stadig en svømme og geografilærer. 
Der skal slås to barselsvikariater op 
 
Skolen har fokus på projekt med 
relationskompetence og Louise Klinge 
 

19.55-
20.00 

EVT     
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 Punkter til næste møde 
 
Økonomi 
Vikarmodellen 
Evaluering af 
overgangsmøderne fra 
indskoling til mellemtrin og 
fra mellemtrin til udskoling. 
BYOD 
Punkter fra årshjulet 
 
Indsatsområderne 
 
 
 
 
 
 

    

 

 


